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ACTA DE  LA SESSIÓ DE CONSTITUCIÓ DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DEL PROCÉS PARTICIPATIU 

PARC DE SANT MARTÍ I EL SEU ENTORN 
 
Dia i hora: 18 de març de 2025 a les 19.00 h. 
Lloc: Sala Webex 
 
Assistència a la reunió 
 
Han assistit a la sessió un total de 7 persones entre veïnat i representants d’entitats.  

● Coordinadora d'Entitats de la Verneda - Vern 
● Centre d'Estudis de Sant Martí Provençals 
● AVV Sant Martí de Provençals 
● AVV Provençals de la Verneda 
● Comissió del Parc de Joan Martí 
● Associació Gossos Sant Martí de Provençals 

 Assistència total: 7 persones 

4  Dones 
3  Homes 
 
Per part de l’Ajuntament de Barcelona (3): 

● Carmen Marzo, directora de serveis de coordinació  de projectes de l’IMU 
● Anna Sánchez, tècnica del Departament de Participació MISUUH 
● Konstantina Chrysostomou, Cooperativa Estel, encarregada de redactar l'acta 

 
En les pàgines que segueixen, en compliment de la normativa vigent en matèria de protecció de 

dades, les intervencions de la ciutadania s'anonimitzen, indicant les inicials del nom i cognoms de les 

persones que han intervingut. 

Ordre del dia: 

1. Benvinguda institucional, Anna Sánchez 

2. Explicació tècnica de la proposta del procés participatiu, Anna Sánchez 

3. Torn obert de paraules 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Benvinguda  

La sessió comença amb la intervenció d'Anna Sánchez, qui dona la benvinguda a totes les persones 
assistents i agraeix la seva presència i implicació en el procés. Explica que l’objectiu principal de la 
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reunió és formalitzar la constitució de la comissió de seguiment, una peça clau per garantir la 
transparència i el bon desenvolupament del procés participatiu. Així mateix, informa que ja s’acaba 
d’obrir l’espai web del procés a la plataforma Decidim Barcelona.  

2. Explicació tècnica de la proposta 

 

Anna Sánchez exposa detalladament el funcionament i els objectius del procés participatiu. Informa 

que la iniciativa té com a finalitat difondre la feina feta fins al moment i recollir aportacions del 

veïnat per tal de definir els usos del parc. Per aconseguir-ho, s’estableixen dues fases clarament 

diferenciades: 

 

● Primera fase: Recollida d’aportacions sobre els usos concrets de l’àrea d’activitats del parc 

que s’han de definir en el curt termini. Aquesta fase és fonamental per acabar de tancar el 

projecte i garantir que s’adapta a les necessitats i expectatives del veïnat. 

● Segona fase: Una mirada més àmplia sobre el conjunt del parc i el seu entorn, abordant 

qüestions com la mobilitat, els equipaments i la connexió amb altres espais urbans. Aquesta 

fase permetrà establir una visió de futur sobre l’espai i assegurar que el projecte respongui a 

les necessitats globals del barri. 

 

També detalla les funcions de la comissió de seguiment, que tindrà com a responsabilitat emetre 

opinions, suggerir modificacions, fer seguiment del procés i realitzar aportacions. Pel que fa a la seva 

composició, la proposta inclou representants del veïnat de Sant Martí, escoles, entitats i 

equipaments, tot i que s’obre la possibilitat d’incorporar més entitats al llarg del procés si es 

considera necessari. 

Per garantir l’eficàcia del procés, Sánchez destaca que s’utilitzaran diverses eines metodològiques 

per facilitar la participació, incloent-hi sessions presencials, reunions amb col·lectius específics i la 

plataforma Decidim Barcelona. Aquesta plataforma servirà com un espai digital on la ciutadania 

podrà consultar tota la informació del procés i fer-hi propostes. 

També posa en relleu la importància de la difusió del procés per arribar a un públic ampli i divers. En 

aquest sentit, es preveu l’ús de cartelleria, comunicats a través del butlletí del districte i la implicació 

d’informadors a l’espai públic per animar la participació. 

Per últim, detalla les accions de participació previstes, tant en el primer moment del debat, entre els 

mesos d’abril i maig, com en el segon, previst fins a l’octubre. També es fa referència a les fases de 

retorn i seguiment del procés. 
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4. Torn obert de paraules 

 
Anna Sánchez obre el torn de paraula. 

R.T., Coordinadora d'Entitats de la Verneda – Vern: planteja la necessitat de mantenir una visió 
global del parc en lloc de centrar-se únicament en la primera anella. Exposar que si només es treballa 
aquesta primera fase sense tenir en compte el conjunt del parc, es podrien prendre decisions que no 
consideressin tota la realitat del barri. Posa com a exemple la possibilitat de col·locar una zona 
infantil en una àrea determinada sense adonar-se que ja hi ha d’altres zones similars molt a prop, la 
qual cosa podria provocar una concentració excessiva d’aquests espais en detriment d’altres usos 
necessaris. 

Carmen Marzo respon que des de l'Ajuntament ja s'està fent aquest treball de manera rigorosa. 
Assegura que els equips tècnics de Parcs i Jardins estan analitzant totes les àrees de joc existents, així 
com els usos i la mobilitat, per garantir que les decisions es prenen amb una perspectiva global i ben 
informada. Destaca que aquest procés s'està duent a terme en paral·lel al procés participatiu i que es 
tindria en compte la informació de la diagnosi general a l'hora de definir els usos específics d’aquesta 
primera fase del projecte. 

R.T. Coordinadora d'Entitats de la Verneda – Vern: pregunta si en la sessió informativa oberta es 
preveia fer un retorn sobre el procés participatiu del 2022. Considerar que això és fonamental, ja que 
moltes persones del barri desconeixen què s’ha decidit des d’aleshores i això podria ajudar a donar 
més context a les decisions que es prendrien ara. 

Anna Sánchez confirma que aquesta és una de les primeres qüestions que s’explicarien a la sessió 
informativa oberta. Reconeix que a les sessions participatives del 2022 s’havien recollit moltes 
aportacions però que, per diversos motius, no se n’havia fet un retorn públic. Per això, la sessió 
començaria contextualitzant els resultats d’aquella fase i després s’obriria el debat sobre com 
s’havien d’aplicar aquestes conclusions en aquesta nova fase del projecte. 

P.G. Comissió del Parc de Sant Martí, insisteix en la necessitat que la ciutadania tingui un retorn clar 
sobre les sessions participatives del 2022. Expressa preocupació pel fet que molta gent no ha rebut 
informació clara sobre les conclusions extretes i com aquestes s’han incorporat al projecte actual.  

Anna Sánchez respon que s’inclourà un espai en la sessió informativa per explicar detalladament el 
retorn d’aquell procés. 

R. U. ˗ Associació Gossos Sant Martí de Provençals destaca la importància d’incloure en el procés les 
necessitats dels diferents col·lectius que fan ús del parc. Subratlla la necessitat d’escoltar 
especialment les persones grans i aquelles amb mobilitat reduïda per garantir que les seves 
necessitats es vegin representades en el disseny final del parc.  

Anna Sánchez reafirma el compromís de treballar amb aquests col·lectius i assegurar que les seves 
aportacions es tinguin en compte en el procés participatiu. 
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A.F. AVV Sant Martí de Provençals proposa disposar d’un plànol detallat amb tots els equipaments i 
usos actuals del parc. Argumentar que això ajudaria a tenir una visió global i a evitar duplicitats en la 
definició dels nous usos. 

Anna Sánchez en pren nota i comunica que es treballarà amb els equips tècnics perquè estigui 
disponible abans de la propera reunió. Destaca que això facilitaria la comprensió del context i 
permetria prendre decisions amb més informació. 

4. Properes passes 

Per concloure la sessió, Anna Sánchez explica les següents etapes del projecte. 

● Sessió informativa oberta: Es preveu realitzar-la a l’abril, si és possible abans de Setmana 
Santa, per compartir la informació sobre la participació del 2022 i el que es treballarà en 
aquesta fase. 

● Accions participatives: Es duran a terme trobades específiques amb col·lectius diferenciats 
(gent gran, escoles, usuaris del parc, persones amb gossos, etc.) per recollir les seves 
aportacions sobre els usos del parc. 

● Plànol detallat: Es treballarà en l’elaboració d’un document que reculli els equipaments i usos 
actuals del parc per tenir una visió global clara. 

● Difusió del procés: Tota la informació es compartirà a través de la plataforma Decidim 
Barcelona per garantir la màxima transparència i participació. 

Anna Sánchez dona per tancada la sessió a les 20:15 h i agraeix a totes les persones assistents la seva 
participació. 

 


